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Szanowny Panie Burmistrzu,

W imieniu Mieszkańców składam interpelację w sprawie konieczności zwiększenia 
liczby kursów autobusów linii 511 lub 512. Jako przedstawicielka Mieszkańców, regularnie 
otrzymuję liczne sygnały dotyczące problemów związanych z komunikacją miejską, w 
szczególności z dostępnością linii autobusowych 511 lub 512. Mieszkańcy zwracają uwagę na 
przepełnione autobusy oraz na niewystarczającą częstotliwość kursów w godzinach szczytu, co 
utrudnia im dojazd do pracy, szkół, itp. Z uwagi na powyższe, zwracam się z wnioskiem o 
rozważenie następujących działań:

1. Zwiększenie częstotliwości kursów linii 511 lub 512 w godzinach porannych (5:00 
7:00) oraz popołudniowych (15:00-18:00), kiedy obserwowane są największe obciążenia na 
tych trasach.

2. Dodanie kursów linii 512 w soboty w taki sposób aby można było dojechać do 
Poznania w godzinach 7-8 rano i wrócić w godzinach 15-18.

3. Dodanie kursu nocnego linii 512.
4. Zmianę rozkładu jazdy linii 512 w taki sposób aby każdy kurs obejmował 

Pętlę/Szczytniki.
Mając na uwadze, że transport publiczny jest kluczowym elementem infrastruktury 

miejskiej, uważam, że poprawa dostępności linii 511 lub 512 jest kluczowa biorąc pod uwagę 
zwiększającą się liczbę Mieszkańców po stronie północnej naszej Gminy.

Proszę o informację dotyczącą możliwości realizacji powyższych działań oraz 
ewentualny termin wprowadzenia zmian w rozkładzie jazdy.

Z poważaniem
Marta Kowalczyk


